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Abstract (en)
The manipulator according to the invention for heavy loads, preferably coils of printed products wound up into rolls and arranged loosely in
imbricated formation, has only a single pivot (35) or an articulation which, according to the invention, is arranged in such a way that the load (5) can
be moved by only this one pivot or only one articulation into three main positions orthogonal to one another. The load is held by a holding device
(33, 38). The pivot (35) passes through the centre of gravity of the load (5) or the centre of gravity lies at the centre of rotation. It is thereby possible
to even take hold of heavy loads at the front or side in a precise manner and then to deposit them on a loading device or in the store by means of a
drive and/or manually without a great expenditure of force. <??>Furthermore, the invention is characterised by the combination of a floor vehicle (10)
with a lifting device (11) arranged on the floor vehicle and with a mounted implement (31-38), preferably the manipulator according to the invention,
arranged on the floor vehicle. <IMAGE>

Abstract (de)
Der erfindungsgemässe Manipulator für schwere Lasten, vorzugsweise zu Rollen aufgewickelte, lose in Schuppenformation angeordnete
Druckprodukte-Wickel, besitzt nur eine einzige Drehachse (35) oder ein Gelenk, welche(s) gemäss der Erfindung so angeordnet ist, dass die Last
(5) mit nur dieser einen Drehachse bzw. nur einem Gelenk in drei zueinander orthogonale Hauptlagen gebracht werden kann. Die Last wird durch
eine Haltevorrichtung (33, 38) gehalten. Die Drehachse (35) geht durch den Schwerpunkt der Last (5) bzw. der Schwerpunkt liegt im Drehpunkt
liegt. Dadurch ist es möglich, selbst schwere Lasten präzise frontal oder seitlich zu ergreifen und anschliessend ohne grossen Kraftaufwand mit
einem Antrieb und/oder manuell, auf einer Ladevorrichtung oder im Lager zu deponieren. Des weiteren kennzeichnet sich die Erfindung aus
durch die Kombination eines Flurfahrzeuges (10), mit einer am Flurfahrzeug angeordneten Hebeeinrichtung (11) und mit einem am Flurfahrzeug
angeordneten Anbaugerät (31-38), vorzugsweise dem erfindungsgemässen Manipulator.
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